

Registration for Final Thesis⁴

Anmeldung zur Abschlussarbeit

Please submit to the examinations office in our Faculty of Business and Social Sciences
Bitte im Prüfungsamt des Fachbereiches einreichen!

Name, First name(s): Name, Vorname(n):

Phone, Email: Telefon, Email:

Enrolment Number: Matrikelnummer:

Degree Course: Studiengang:

B.A. M.A. MBA

Topic: Thema:

Once the topic has been officially approved, any requests for changes/modifications to the topic stated below can only be processed if the primary supervisor's consent is confirmed in writing.

(Eine nachträgliche Veränderung des hier genannten Themas bedarf eines Antrages mit schriftlicher Zustimmung des Erstgutachters bzw. der Erstgutachterin)

- The current academic status (examinations/credits) was discussed with the student.
Der Stand der bisher erbrachten Leistungsnachweise wurde mit dem/der Studierenden erörtert.

Primary supervisor: Erstgutachter/in:

Signature *Unterschrift Erstgutachter/in*

Secondary supervisor: Zweitgutachter/in:

Signature *Unterschrift Zweitgutachter/in*

Start date: Beginn²:

(To be completed by primary supervisor *Eintrag Erstgutachter/in*)

Submission Deadline:
Spätester Abgabetag³: (by 23:59 hrs bis 23:59 Uhr)

(To be completed by examinations office *Eintrag Prüfungsamt*)

This is to confirm that I have read the relevant requirements governing the final thesis (especially concerning registration, writing and submission deadlines as well as the specifications concerning the grading process and potential repeat attempts) in the exam regulations (to be downloaded from the examinations office website).

Die einschlägigen Bestimmungen zur Abschlussarbeit (insbesondere die Anmelde-, Bearbeitungs- und Abgabefristen sowie die Bewertungsmodalitäten und die Wiederholungsmöglichkeiten) in der für den belegten Studiengang geltenden Prüfungsordnung (Fundstelle: Website des Prüfungsamtes) habe ich zur Kenntnis genommen.

In addition to that, my signature confirms that I have read and understood the instructions and regulations explained below:

Darüber hinaus bestätige ich unterschriftlich, dass ich die nachstehenden Hinweise/ Regularien ebenfalls zur Kenntnis genommen habe:

- The form "Final Thesis Declaration" (form) must be signed in person and submitted along with the thesis.
Es ist die eigenhändig unterzeichnete „Erklärung zur Abschlussarbeit“ (Formblatt) bei der Abgabe vorzulegen.
- A thesis which is plagiarized will receive an automatic "fail" grade (5.0). According to § 69 (3a) of the Higher Education Act for the federal state of Rhineland Palatinate, the enrolment may be revoked as a consequence of repeated attempts to cheat.
Eine Abschlussarbeit, bei der es sich um ein Plagiat handelt, wird als „nicht bestanden“ (Note 5,0) bewertet. Nach § 69 (3a) des Hochschulgesetzes für Rheinland-Pfalz kann bei einem wiederholten Täuschungsversuch die Einschreibung widerrufen werden.
- I have examined the personal data documented at <https://icms.hs-koblenz.de> and notified the student services department about any potential discrepancies and/or updates (in the case of distance learning programmes: ZFH Koblenz). If final degree certificates and supporting documents need to be re-issued as a result of incorrect personal details, an administrative fee will be charged.
Meine persönlichen Stammdaten habe ich unter https://icms.hs-koblenz.de überprüft und im Falle von Änderungen dem Studierendensekretariat (bei Fernstudiengängen der ZFH Koblenz) gemeldet. Zweitschriften der Abschlussdokumente, die aufgrund fehlerhafter Stammdaten erneut ausgestellt werden müssen, werden mit einer Gebühr berechnet.

Date: _____

Student signature: _____

Unterschrift Studierende/r

Please bring your copy of the thesis registration form in order to get the confirmation of your successful and timely submission.

Zur Bestätigung der Abgabe Ihrer Abschlussarbeit bringen Sie bitte die zugestellte Anmeldekopie mit!

This is to confirm that the final thesis was submitted in due form and time.

Die Abschlussarbeit wurde frist- und ordnungsgemäß abgegeben:

Date: _____

Signature: _____

Unterschrift Prüfungsamt

NOTES: Hinweise:

¹ The student is responsible for obtaining the required signatures.
Der/Die Studierende hat für diese Unterschriften Sorge zu tragen!

² The thesis processing time starts with the approval of the topic by the primary supervisor.
Die Bearbeitungszeit beginnt mit Ausgabe des Themas durch den/die Erstgutachter/in!

³ With regard to the deadline, the postmark is what counts.
Es zählt der Poststempel!

⁴ Bachelor Candidates only: The bachelor thesis comprises the written version of the thesis as well as a presentation of the results. The date and time of this oral presentation is determined is coordinated between the primary supervisor and the candidate.
Nur für Bachelor-Studierende: Die Abschlussarbeit beinhaltet eine schriftliche Arbeit und eine Präsentation der Ergebnisse. Die Terminierung der Präsentation erfolgt bilateral mit dem/der Erstgutachter/in!